
Zápis ze 14. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 13.09.2023 
 

 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 

Začátek:  17.00 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš Kubík, 

 Martin Pečman, Petr Šíma, Renata Šobrová 

Omluveni:  Pavel Kolář od 17:50 hod. 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Vyhláška č. 2/2023 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

4. Záměr pronájmu nebytových prostor Strážkovice čp. 115, (kovárna) 

5. Oprava místní komunikace 1c (KN 1584/8 a KN 1591/9 a další) 

6. Informace radar Řevňovice 

7. Instalace zábran proti hnízdění ptactva 

8. Informace o postupu prací „Sanace stávající akumulační nádrže pro vodovod 

Strážkovice“ 

9. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

Hlasování o návrhu ověřovatelů: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 

26.07.2023. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 13 ze 

dne 26.07.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na prověření možnosti prodeje části 

pozemku parc. č. 1626 o výměře cca 8 m2, vše pro obec a kú Strážkovice. Jedná se o 

pozemek v chatové oblasti Želízkův Mlýn, zabíhající do pozemku jiného vlastníka, 

parc. č. 1635/404, za účelem zarovnání hranice tohoto pozemku. V předmětné části 

oddělovaného pozemku se nachází zdroj vody, který není v současné době využíván a 

není evidován jako zdroj vody na Odboru ochrany životného prostředí, Magistrátu 

města České Budějovice a není k této stavbě vydáno povolení k odběru podzemních 

vod. Zastupitelstvo návrh projednalo a ukládá předsedovi Komise výstavby a 

územního plánování p. Kroupovi prověřit veškeré informace k předmětnému pozemku 

a vodnímu zdroji, v termínu do 11.10.2023. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo ukládá předsedovi Komise výstavby a územního plánování 

p. Kroupovi prověřit veškeré informace k části pozemku parc. č. 1626 o výměře cca 8 m2, vše 

pro obec a kú Strážkovice a vodnímu zdroji na tomto pozemku, v termínu do 11.10.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh záměru prodeje části pozemku parc. č. 

1357/102 o výměře cca 101 m2, vše pro obec a kú Strážkovice. Jedná se o pozemek 

sousedící s pozemky jiného vlastníka parc. č. 1357/3, 1357/10 a stavebních pozemků 

180 a 181 se stavbami rekreačních objektů v chatové oblasti Želízkův mlýn. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a záměr prodeje pozemku schválilo. 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje pozemku části pozemku parc. č. 

1357/102 o výměře cca 101 m2, vše pro obec a kú Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Vyhláška č. 2/2023 o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství. 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Obecně závazné vyhlášky č. 2/2023 o stanovení 

obecního systému odpadového hospodářství. Zastupitelstvo návrh OZV projednalo a 

schválilo. Zastupitelstvo obce dále ukládá starostce obce zveřejnit předmětnou vyhlášku ve 

Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2023 o stanovení 

obecního systému odpadového hospodářství. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit předmětnou 

vyhlášku ve Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Záměr pronájmu nebytových prostor Strážkovice čp. 115, (kovárna) 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh záměru pronájmu objektu Strážkovice čp. 115, za 

účelem využití jako skladovací prostory. Jedná se o nebytové prostory v budově bývalé 

kovárny (prodejna potravin) na návsi v obci Strážkovice o celkové výměře 68 m2 za cenu 

6.000,- Kč ročně (tj. 500,- Kč měsičně) a úhrady plateb za energie na dobu určitou v délce 



trvání jednoho roku. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá 

starostce obce pí. Halamové zveřejnit záměr pronájmu na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje záměr pronájmu objektu bývalé kovárny 

Strážkovice čp. 115 (prodejna potravin), o celkové výměře 68 m2, za účelem využití jako 

skladovací prostory, za cenu 6.000,- Kč ročně a úhrad plateb za energie na dobu určitou 

v délce trvání jednoho roku. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí. Halamové zveřejnit záměr 

pronájmu objektu Strážkovice čp. 115 na úřední desce a elektronicky 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Oprava místní komunikace 1c (KN 1584/8 a KN 1591/9 a další) 

Předsedající předložila zastupitelstvu stížnost p. Patrika Eliáše, majitele pozemku parc. č. 

10/3, vše pro obec a kú Strážkovice, sousedícího s místní komunikací označenou v pasportu 

komunikací obce Strážkovice číslo 1c (KN 1584/8 a KN 1591/9 a další), na kaluž, která se při 

intenzivních deštích tvoří před jeho pozemkem a projíždějící vozidla rozstřikují vodu z kaluže 

na jeho pozemek. Pan Eliáš požaduje odvodnění této kaluže do kanalizace. Celá komunikace 

je bez zhutněného podloží a vlivem těžké dopravy se komunikace vůči okolnímu terénu 

propadá. Zastupitelstvo stížnost projednalo a na základě předložených fotografií a místního 

šetření rozhodlo, že opravu komunikace 1c v místě před pozemkem p. Eliáše projedná se 

stavebními firmami zabývající se výstavbou komunikací a projektantem v oboru dopravních 

staveb a po tomto jednání bude p. Eliáše informovat na navržených možnostech. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo rozhodlo, že odvodnění kaluže před pozemkem parc. č. 10/3 

sousedící s komunikací číslo 1c projedná se stavebními firmami zabývající se výstavbou 

komunikací a projektantem v oboru dopravních staveb a po tomto jednání bude p. Eliáše 

informovat na navržených možnostech. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Informace radar Řevňovice 

Předsedající informovala zastupitelstvo o podání žádosti firmy SOVT-RADIO spol. s. r. o., 

dodavatele informativního měřiče rychlosti a vodorovného dopravního značení v místní části 

Řevňovice, o stanovení místní a přechodné úpravy provozu na pozemní komunikaci na Odbor 

dopravy a silničního hospodářství Magistrátu města České Budějovice. Zastupitelstvo 

informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o podání žádosti firmy SOVT-

RADIO spol. s. r. o., dodavatele informativního měřiče rychlosti a vodorovného dopravního 

značení v místní části Řevňovice, o stanovení místní a přechodné úpravy provozu na pozemní 

komunikaci na Odbor dopravy a silničního hospodářství Magistrátu města České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 



Bod 7. programu: Instalace zábran proti hnízdění ptactva 

Předsedající předložila zastupitelstvu záměr instalace zábran proti hnízdění ptactva na objektu 

hasičské zbrojnice Strážkovice čp. 15 a doplnění zábran na objektu bydlení Strážkovice čp. 

95. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 7a: Zastupitelstvo schvaluje instalaci zábran proti hnízdění ptactva na objektu 

hasičské zbrojnice Strážkovice čp. 15 a doplnění zábran na objektu bydlení Strážkovice čp. 

95. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Informace o postupu prací „Sanace stávající akumulační nádrže pro 

vodovod Strážkovice“ 

Předsedající předala slovo správci vodovodu p. Kolářovi, který informoval zastupitelstvo o 

postupu prací na akci „Sanace stávající akumulační nádrže pro vodovod Strážkovice“.  

Sanace akumulační nádrže byla dokončena a stavba byla předána 31.08.2023. Před 

napuštěním nádrží je nutné provést kompletní dezinfekci nádrží a dále je nutné provést 

rekonstrukci vodoměrné šachty s tepelnou izolací u akumulační nádrže. Předpokládaná cena 

dezinfekce je cca 20.000,- Kč a rekonstrukce vodoměrné šachty cca 60.000,- Kč. Po 

dokončení těchto prací bude akumulační nádrž naplněna a zprovozněna. Zastupitelstvo 

informace o dokončení prací na sanaci akumulační nádrže projednalo a vzalo na vědomí. 

Zastupitelstvo dále schvaluje zadání dezinfekce nádrží a rekonstrukci vodoměrné šachty 

s tepelnou izolací u akumulační nádrže. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o dokončení prací na sanaci 

akumulační nádrže pro vodovod Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo schvaluje zadání dezinfekce nádrží a rekonstrukci 

vodoměrné šachty s tepelnou izolací u akumulační nádrže ve Strážkovicích. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Různé 

a) Předsedající informovala přítomné zastupitele o termínu svozu velkoobjemového a 

nebezpečného odpadu - Podzim 2023, který se uskuteční 07.10.2023 na obvyklých 

místech. Odpad bude ukládán pouze do předem připravených kontejnerů za spolupráce 

členů SDH Strážkovice a Lomec. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové informovat občany na 

úřední desce a elektronicky a zabezpečit organizaci svozu ve spolupráci se členy SDH 

Strážkovice a Lomec. Svoz velkoobjemového odpadu budou dále zajišťovat ve 

Strážkovicích v pátek 06.10.2023 p. Kolář a p. Šíma, v sobotu 07.10.2023 p. Kolář a 

pí Šobrová, v Lomci a Řevňovicích pak p. Pečman a p. Kubík po oba dny. 

Návrh usnesení 9a1: Zastupitelstvo bere na vědomí termín svozu velkoobjemového a 

nebezpečného odpadu Podzim 2023, který se uskuteční 07.10.2023 s možností sběru odpadu 

pouze do předem připravených kontejnerů za spolupráce členů SDH Strážkovice a Lomec. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Návrh usnesení 9a2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové informovat občany o 

termínu svozu velkoobjemového a nebezpečného odpadu na úřední desce a elektronicky a 

zabezpečit organizaci svozu ve spolupráci se členy SDH Strážkovice a Lomec.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu žádost hudební skupiny Votravník o pronájem 

prostor pódia v KD Strážkovice za účelem hudebních zkoušek skupiny v počtu 2x 

týdně ve večerních hodinách. Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo pronájem za 

podmínek, že bude zajištěn úklid prostor po zkoušce a nástroje a aparatura budou 

uklizeny před dalšími akcemi, za cenu 1.000,- Kč měsíčně od 01.10.2023. 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo schvaluje pronájem prostor pódia v KD Strážkovice za 

účelem hudebních zkoušek skupiny Votravník v počtu 2x týdně ve večerních hodinách za 

podmínek, že bude zajištěn úklid prostor po zkoušce a nástroje a aparatura budou uklizeny 

před dalšími akcemi, za cenu 1.000,- Kč měsíčně od 01.10.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

c) Předsedající předložila zastupitelstvu požadavek místostarosty p. Pečmana na pozvání 

Ing. Miroslava Homolky – zpracovatele žádostí o dotace - na zasedání příštího 

zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 11.10.2023 za účelem seznámení 

zastupitelů s novými dotačními tituly a dalšími možnostmi financování projektů obce 

Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo a pozvání Ing. Homolky schválilo. 

Návrh usnesení 9c: Zastupitelstvo schvaluje pozvání Ing. Homolky na zasedání příštího 

zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 11.10.2023 za účelem seznámení zastupitelů 

s novými dotačními tituly a dalšími možnostmi financování projektů obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

d) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na zajištění instalace osvětlení Vánočního 

stromu v obci Strážkovice. V rámci instalace osvětlení je nutné doplnit světelné řetězy 

a zajistit vysokozdvižnou plošinu a elektrikáře. Zastupitelstvo návrh projednalo a 

schválilo. 

Návrh usnesení 9d: Zastupitelstvo schvaluje instalaci osvětlení Vánočního stromu v obci 

Strážkovice, v rámci které je nutné doplnit světelné řetězy a zajistit vysokozdvižnou plošinu a 

elektrikáře. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

e) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh pí Šobrové o předložení informací o 

hospodaření v obecních lesích, provedené těžbě dřeva za rok 2023, o zajištění těžby 

dřeva napadeného kůrovcem a následném úklidu po těžbě a výsadbě stromků. Dále si 

pí Šobrová vyžádala dokumentaci, na jejímž základě byly těžby provedeny (smlouvy o 

provedení těžby, odvozní lístky, faktury, vyjádření lesního hospodáře a záznamy o 

množství odvezeného dřeva). Předsedající předala slovo předsedovi Komise ochrany 

přírody a životního prostředí p. Šímovi. Pan Šíma informoval o provedené těžbě dřeva 

v obecních lesích v rozsahu cca 25 m3, kterou doloží k fakturaci. Dodal, že těžba byla 

provedena panem Vydrou, který se zavázal, že za umožnění těžby provede úklid po 

těžbě a jarní výsadbu stromů v obecních lesích a to v hodnotě vytěženého dřeva. 

Žádný z výše požadovaných dokumentů není nicméně k dispozici. Vyplynulo, že 



těžba proběhla na základě ústní dohody, bez smlouvy o rozsahu kácení a ceny a 

vědomí lesního hospodáře. Při samotné těžbě a odvozu dřeva nebyl předseda Komise 

ochrany přírody a životního prostředí přítomen, není tudíž známo jaké množství a 

kvalita byla vytěžena. Pan Kroupa upozornil na povinnost přednostního kácení týkající 

se stromů, ze kterých hrozí šíření kůrovce, která byla v tomto případě ignorována.  

Vzhledem k tomu, že členům Komise životního prostředí nejsou sdělována fakta o 

lesním hospodaření, paní Šobrová dále požaduje setkání s lesním hospodářem p. 

Mojžíšem za přítomnosti členů Komise ochrany přírody a místostarosty. Pan Šíma 

zajistí schůzku s lesním hospodářem, o termínu schůzky bude zastupitelstvo 

informovat. Dále zajistí, že informace ze zasedání Komise ochrany přírody a životního 

prostředí budou poskytovány zastupitelstvu na následném nejbližším zasedání 

zastupitelstva obce Strážkovice. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. 

Návrh usnesení 9e:  Zastupitelstvo bere na vědomí informace předsedy Komise ochrany 

přírody a životního prostředí p. Šímy o provedené těžbě dřeva, o zajištění těžby dřeva a 

následném úklidu po těžbě a výsadbě stromků v obecních lesích. Informace ze zasedání 

Komise ochrany přírody a životního prostředí budou poskytovány zastupitelstvu na 

následném nejbližším zasedání zastupitelstva obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kroupa, p. Kubík, p. Šíma, Proti: nikdo, 

Zdržel se: p. Pečman, pí Šobrová 

Usnesení bylo přijato 

f) Předsedající na základě předchozího jednání informovala zastupitelstvo o plánovaném 

snížení intenzity veřejného osvětlení v obci podél silnice II/155 před domem čp. 90 a 

návsi při této komunikaci. Intenzita osvětlení bude snížena v době od 20:00 hod. na 

60% výkonu, od 22:00 hod. do 05:00 hod. na 30% výkonu. Plánované snížení bude 

provedeno do 29.09.2023 odbornou firmou. Informace o provedené úpravě osvětlení 

bude předána do 30.10.2023. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 9f: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o plánovaném snížení intenzity 

veřejného osvětlení v obci podél silnice II/155 před domem čp. 90 a návsi při této 

komunikaci. Intenzita osvětlení bude snížena v době od 20:00 hod. na 60% výkonu, od 22:00 

hod. do 05:00 hod. na 30% výkonu. Plánované snížení bude provedeno do 29.09.2023 

odbornou firmou. Informace o provedené úpravě osvětlení bude předána do 30.10.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.30 hodin 
 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 

 


